
Aan de minister van Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties Hare Excellentie mevrouw 

Jkvr. drs. K.H. Ollongren 

 

 Geachte mevrouw Ollongren, 

Wij zijn van mening dat het bewonen van Recreatie woningen moet worden toegelaten. 

Er moet landelijk beleid komen voor permanente bewoning, want gemeentes hebben allemaal andere 

en verschillende regels. 

Ik bent bezorgd over de rechtsongelijkheid, bijv. discriminatie ten aanzien van 

arbeidsmigranten/asielzoekers, maar tevens door verschillen tussen gemeenten. Er zijn nu al 60 

parken gelegaliseerd of hebben een dubbel bestemming. Wij zijn het enigste land in Europa waar er 

zulke grote problemen zijn over een vrijheid van wonen.  

Eind 1995 zijn door de gemeente de woningen bij het woningcontingent geteld. Wij kregen officiële 

postcode en huisnummer. Alle woningen 40 stuks zijn aangesloten op normale nuts voorzieningen 

Gas – Elektra – water - glasvezel en doen volledig aan het bouwbesluit. Maar helaas wij kunnen er 

niet ontspannen recreëren omdat wij regelmatig bezoek krijgen van BOA’s 

 Onze gemeente is niet welwillend om onze recreatiewoning te gaan legaliseren En zullen zeker na de 

Corona problemen weer gaan handhaven. 

Wij verblijven in de winter in Spanje in de zomer in onze recreatie woning en toch moet ik nog een 

woning aanhouden om geen dwangsommen van de Gemeente te ontvangen. 

Wij willen graag de landelijke politiek oproepen om te gaan legaliseren en niet aan de gemeentes of 

provincie  over te laten. Wij zijn een klein land en moeten dan allen de  zelfde rechten hebben. 

Met vriendelijk Groet. 

J.H. de Grutter 

Wijhe. 

 


